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VOORZITTERVan de voorzitter
In 2018 hee  het bestuur eens op een rij 
gezet wat het goed vindt gaan en wat 
mogelijk nog beter zou kunnen in onze 
vereniging. Met deze feiten zijn we in 
gesprek gegaan met de coördinatoren van 
alle actieve groepen binnen de 
Vogelwerkgroep. Deze gesprekken waren 
enthousiasmerend en leverden veel 
bruikbare ideeën op, die voor een groot 
deel al in het jaarplan 2019 zijn 
opgenomen. Tijdens de Algemene 
Ledenvergadering van 21 maart is dit plan 
ook besproken en vastgesteld.
Zo willen we de onderlinge banden 
binnen de vereniging verder verdiepen en 
versterken, bv. de cursusavonden 
enerzijds en de excursies en de groepen 
anderzijds. Maar ook denken we aan meer 
informele ledenavonden met ruimte voor 
bijpraten en uitwisselen van kennis en 
informatie over de eigen werkzaamheden 
en resultaten. Ook willen we de 
zichtbaarheid van de Vogelwerkgroep met 
haar veelheid aan mooie activiteiten en 
resultaten intern en extern verbeteren. We 
denken dit onder andere te bereiken door 
meer samenhang en afstemming tussen 
De Korhaan, nieuwsbrief, website en de 

pers. Ook zien we graag een groep leden 
ontstaan, die meer journalistiek werk wil 
verrichten binnen de vereniging voor 
interne en externe berichten.
Er waren tijdens de Algemene 
Ledenvergadering van 21 maart een paar 
bijzondere momenten, die ik hier nog wil 
noemen. Egbert Leijdekker kreeg als 
a redende penningmeester een 
langdurige staande ovatie. Dit als 
bijzondere blijk van waardering voor het 
vele goede werk dat hij voor de vereniging 
hee  gedaan. Paul van der Poel is 
benoemd tot erelid van onze 
Vogelwerkgroep. Dit vanwege zijn lange 
staat van actieve dienst en in het 
bijzonder voor het 48 jaar docent zijn bij 
onze vogelherkenningscursus. Paul was 
helemaal beduusd. En dat zijn we niet 
echt van hem gewend (zie artikel elders in 
deze Korhaan).
Ook werd Paul Keuning bedankt voor zijn 
werkzaamheden voor het uitbrengen van 
de nieuwsbrief. Op dit moment verzorgt 
onze webmaster Dirk Prop de wekelijkse 
nieuwsbrief. We zijn echter dringend op 
zoek naar een lid, of een paar leden, die 
het leuk vindt om deze nieuwsbrief te 

gaan verzorgen.
Denk je dat je hier misschien wat in kunt 
betekenen? Neem dan contact op met 
Ton van den Oudenalder of een van de 
andere bestuursleden (contactgegevens 
achter in De Korhaan).
En er gebeurde nog heel veel meer in de 
eerste maanden van 2019. Zo zijn er onder 
grote landelijke en regionale publiciteit 
met een hoogwerker een reeks 
huiszwaluwnesten onder aan de Stichtse 
Brug gemonteerd. Ook het 50-jarig 
bestaan van de vogelherkenningscursus 
werd met de cursisten en het cursusteam 
gevierd. Een en ander kreeg mooie 
aandacht op de website van 
Vogelbescherming Nederland, Radio 
Noord-Holland, in het radioprogramma 
Vroege Vogels en in andere media. Om nog 
maar te zwijgen over alle interessante 
avonden, de excursies en het veldwerk, 
dat alweer volop aan de gang is. Er valt dit 
voorjaar weer veel te beleven met de 
vogels in onze omgeving.

Piet Spoorenberg

In ons werkgebied broeden al jaren 
scholeksters op daken van flats (o.a. 
bejaardenhuizen) en gebouwen met 
platte daken op industrieterreinen. 
Hoeveel en waar? Dat weten we niet. 
Omdat de scholekster, net als alle andere 
steltlopers, achteruitgaat in Nederland 

wordt er landelijk een initiatief gestart om 
deze op daken broedende scholeksters te 
inventariseren.
Weet u ergens een broedgeval, meldt het 
bij mij en dan probeer ik aan het eind van 
het broedseizoen hiervan een verslag te 
maken.

www.chirpscholekster.nl. en https://
www.scholeksterophetdak.nl/doe-mee/
#section-2

Rob Moolenbeek (035-65 62 641 of 
r.moolenbeek@ziggo.nl)
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Scholekster Hans Hover

Onderzoek naar
broedende scholeksters op daken


